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Θέμα : ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ ΕΣΠΑ 2014-2020  

 

Ως γνωστό οι Περιφέρειες της Ελλάδας σύμφωνα με τον νομο ¨ 

Καλλικράτη¨ και συγκεκριμένα κάθε Περιφερειάρχης ανέλαβε να υπογράφει 

απο την 1η Ιουνίου 2011  την συνολική διαδικασία διαχείρησης του ΕΣΠΑ 

εντάσσοντας η απεντάσσονται έργα σύμφωνα με τις  προτάσεις της 

διαχειριστικής αρχής και του Υπουργείου Ανάπτυξης .Αυτή η νέα 

διαδικασία άλλαξε αρδην  την προηγούμενη διαδικασία του πρώην 

θεσμοθετημένου Περιφερειακου Συμβουλίου που ήθελε να γίνεται συνολική 

συζήτηση και ψήφιση της διαδικασίας ένταξης των έργων και δράσεων 

σύμφωνα με τίς προτάσεις κάθε νομού συνολικά . Όσοι μετείχαν στίς 

προηγούμενες διαδικασίες των Περιφερειακών Συμβουλίων γνωρίζουν  οτι 

κατα την προηγούμενη διαχείριση του ΕΣΠΑ και των Ευρωπαϊκών 

Προγραμμάτων ,έως το 2010 ,την ένταξη κάθε έργου η δράσης συζητούσαν 

οι συμμετέχοντες στο Περιφερειακό Συμβούλιο της ΠΙΝ σε συνεδρίαση του 

Περιφερειακού Συμβουλίου η οποία διαμόρφωνε το πρόγραμμα της 

Περιφέρειας για έργα και δράσεις και την κατανομή τους στα νησιά 

σύμφωνα με τις ανάγκες τους και την ετοιμότητα τους αλλά και την 

ωριμότητα των προτεινόμενων έργων .  

Ακολούθως ο κυβερνητικός ΓΓ της ΠΙΝ ενέταξε τα εργα σύμφωνα με τις 

συμφωνίες του τότε Περιφερειακου Συμβουλίου που συγκροτείτο απο 

Νομάρχες, Δημάρχους , Νομαρχιακούς και Δημοτικούς Συμβούλους και τους 

εκπροσώπους των επαγγελματικών και συνδικαλιστικών τάξεων .  

     Απο το 2011 έως σήμερα  η νέα δομή του Περιφερειακου Συμβουλίου 

εχει γνωμοδοτικό χαρακτήρα για την ένταξη κάθε έργου στο ΕΣΠΑ ή σε 

καθε Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα και που ανήκει μόνο στην αρμοδιότητα 

διαχείρισης της ΠΙΝ , όμως ποτέ δεν εχει γίνει συνολική συζήτηση για 

τίς ανάγκες των νησιών και για τίς  προτεραιότητες των έργων και 

δράσεων που πρέπει να ενταχθούν στο ΕΣΠΑ . Αντίθετα βεβαια γίνονται 

πολλές συζητήσεις για στρατηγικούς ή χωροταξικούς σχεδιασμούς που η 

ιστορική πραγματικότητα των φορέων Τοπικής Αυτοδιοίκησης που 

εκπροσωπούμε εχει αποδείξει οτι σε καθε Υπουργείο που καταλήγουν 

περνούν το δρόμο του καλαθιού των αχρήστων .  

     Επειδή βρισκόμαστε στην αρχή του ΕΣΠΑ 2014-2020 και εχουν ήδη 

αρχίσει οι προκυρήξεις έργων και δράσεων ειναι επιβεβλημένο να 

συζητήσουμε στο Περιφερειακό  Συμβούλιο της ΠΙΝ τίς προτάσεις για 

ένταξη έργων και δράσεων κάθε νομού  και συνολικά της ΠΙΝ , την 

ωριμότητα τους και γενικά ποιός ειναι ο προγραμματισμός της 



Πριφερειακής Αρχής για την διαχείρηση του νέου ΕΣΠΑ ανά μέτρο και 

δράση .  

Με αυτο τον τροπο και την διαδικασία θα επιτευχθεί ο σωστός 

δημοκρατικός προγραμματισμός  των έργων και δράσεων  της ΠΙΝ , αλλα 

και θα διαμορφωθούν οι συνθήκες για ενημέρωση και διαφάνεια που θα 

περνάει μεσα απο το Π Σ όπως ειναι και η απαίτηση  των πολιτών των 

νησιών μας .  

Για να επιτευχθεί αυτος ο στόχος προτείνω : 

Α. Να γίνει ειδική συνεδρίαση του ΠΣ στην οποία θα συζητηθούν.  

    1. Ο συνολικός Στρατηγικός Σχεδιασμός της ΠΙΝ για το ΕΣΠΑ 2014-

2020 .  

    2. Η ωριμότητα των έργων και δράσεων του Τεχνικού Προγράμματος 

της ΠΙΝ συνολικά και ανά Περιφερειακή Ενότητα για το το ΕΣΠΑ 2014-

2020 .  

   3. Να δημιουργηθούν πίνακες κατάταξης ανά ωριμότητα και 

προτεραιότητα των έργων και δράσεων της ΠΙΝ ανά ΠΕ.  

Β. Ζητηθεί μεσω της Ενωσης Περιφερειών η νομοθετική θεσμοθέτηση τοσο 

της διαδικασίας , όσο και του οργάνου ( ΠΣ ) , για την λήψη των 

σχετικών αποφάσεων δημοκρατικού προγραμματισμού στην διαχείρηση του 

ΕΣΠΑ 2014-2020 και των σχετικών προγραμμάτων .  
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